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Hearing Test for Your Baby 
 
Babies learn to understand and speak words through hearing.  If your baby 
has a hearing problem and it is not found, your baby will have a hard time 
learning words and how to talk. When hearing loss is found early, 
treatment can begin right away to prevent long-term problems.   

 

Hearing Test 
As a part of your baby’s care, a hearing test will be done.  The test 
measures how your baby responds to sound.  It takes about 10 minutes 
and can be done while he or she is sleeping.  
• A small probe is placed in or near the baby’s ear. It sends soft clicking 

sounds into the ear.   
• Small pads may be put on your baby’s head.  These measure how the 

baby’s brain responds to the sounds.   
 

The Results 
The results of the hearing test will be given to you and to your baby’s 
doctor. If your baby does have hearing loss, you will get more information 
about treatment and resources, and more tests will be done.   

 
If you have any questions about having your baby’s hearing tested, talk to 
your baby’s doctor or nurse.  
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Hearing Test for Your Baby.  Traditional Chinese 
 
 

您的寶寶的聽力測試  
 
嬰兒透過聽力，學會懂得辭語和說話。如果您的寶寶有聽力問題而

未被發現，您的寶寶可能很難學習辭語和說話。當聽力喪失能夠及

早發現時，則可立即開始治療，以防止長期問題。  
 
聽力測試 
作爲您的寶寶的護理的一部分，將進行一次聽力測試。測試衡量您

的寶寶對聲音的反應情況。測試約需 10 分鐘，並可在寶寶睡眠中進

行。  
• 測試人員將一個小探測儀放在寶寶耳朵內或耳朵附近，向耳朵內

發出柔和的卡嗒聲。   
• 測試人員可能將小墊子放在您的寶寶的頭上。這些墊子衡量寶寶

的腦部對聲音的反應情況。   
 
結果 
您和您的寶寶的醫生將獲得聽力測試的結果。如果您的寶寶確實聽

力喪失，您將獲得治療和資源詳情，並將進行更多測試。   
 
如果您對寶寶的聽力測試有任何疑問，請與您的寶寶的醫生或護士

討論。  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


